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Chingizov M.A. 

Abstract. The article examines innovative approaches to employee training and development in the context of digital 
transformation. It analyzes modern trends in corporate learning digitization, including mobile, adaptive, and immersive 
learning, while identifying key barriers to their implementation. Special attention is given to psychological and organizational 
factors influencing the adoption of new educational technologies in companies. 

The study includes a comparative analysis of traditional and innovative methodologies, such as learning through 
provocation and digital mentoring. The presented data demonstrate the advantages of these approaches in reducing adaptation 
time, increasing task accuracy, and enhancing employee engagement in the learning process. The significance of personalized 
training and interactive technologies is emphasized. 

The research findings confirm the necessity of integrating digital solutions into corporate training systems. Future 
research prospects include the development of new immersive methodologies, the use of artificial intelligence in learning, and 
the analysis of the long-term impact of digital educational strategies on employees professional growth. 

Keywords: digital transformation, corporate learning, innovative methods, digital mentoring, adaptive learning. 
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Гущина Наталья Николаевна 

Аннотация. Статья посвящена исследованию билингвального образования как инструмента сохранения 
культурной идентичности и развития компетенций у молодежи коренных народов Севера. Рассматривается его 
социально-культурная значимость, влияние обучения на родных языках на успеваемость и мотивацию учащихся. 
Особое внимание уделяется практическому опыту внедрения билингвальных образовательных программ через 
платформу «Языковые горизонты». На основе анализа существующих подходов и примеров приводятся 
рекомендации по расширению и эффективному применению билингвальных методов в образовательных системах 
для коренных народов. 

Ключевые слова: билингвальное образование, культурная идентичность, коренные народы Севера, 
мотивация учащихся, успеваемость, языковая платформа, «Языковые горизонты». 

Abstract. The article is devoted to the study of bilingual education as a tool for preserving cultural identity and 
developing competencies among young people of the indigenous peoples of the North. Its socio-cultural significance, the impact 
of education in native languages on the academic performance and motivation of students are considered. Particular attention 
is paid to the practical experience of implementing bilingual educational programs through the Language Horizons platform. 
Based on the analysis of existing approaches and examples, recommendations are given for expanding and effectively using 
bilingual methods in educational systems for indigenous peoples.  

Keywords: bilingual education, cultural identity, indigenous peoples of the North, student motivation, academic 
performance, language platform, Language Horizons. 
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Мясникова Юлия Игоревна

Чернякова Ю. С.,

Аннотация. В настоящей статье автор делает обзор основных Интернет-ресурсов, которые можно 
использовать при реализации предметно-языкового интегрированного обучения на уроках английского языка. 
Раскрывается сущность понятия «интегрированный подход», приводятся преимущества и недостатки 
анализируемых онлайн-платформ. По результатам их изучения, автором составляется собственный рабочий 
лист, который может быть использован на интегрированных уроках английского языка в старшей школе. 
Настоящая статья будет полезна для практикующих учителей, методистов и студентов педагогических вузов.   

Ключевые слова: интегрированный подход, преподавание иностранных языков, Интернет-ресурсы.  
Abstract. In this article, the author provides an overview of the main Internet resources that can be used in the 

implementation of content and language integrated learning in English lessons. The essence of the concept of "integrated 
approach" is revealed, the advantages and disadvantages of the analyzed online platforms are given. Based on the results of 
the study, the author draws up the worksheet, which can be used in integrated English lessons in high school. This article can 
be useful for practicing teachers, methodologists and student teachers. 

Keywords: integrated approach, foreign language teaching, Internet-resources. 
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Савин Сергей Владимирович, 

Аннотация. Работа посвящена анализу структуры и содержания системы оздоровительно-
кондиционной (фитнес-) тренировки лиц зрелого возраста. Сформулированы задачи соответствующие 
структурным элементам системы занятий: отдельного тренировочного занятия; различным циклам 
оздоровительной тренировки. Даны методические рекомендации по построению системы 
оздоровительно-кондиционной (фитнес-) тренировки лиц зрелого возраста. 

Ключевые слова: лица зрелого возраста, оздоровительно-кондиционная (фитнес-) тренировка, 
структура оздоровительного занятия, тематические блоки оздоровительного занятия, циклы 
оздоровительной тренировки, общеоздоровительные задачи, кондиционные задачи, реабилитационные 
задачи, профилактические задачи, спортивные задачи. 

Abstract. The work is devoted to the analysis of the structure and content of the system of health and fitness training 
for mature individuals. The tasks corresponding to the structural elements of the system of classes are formulated: a separate 
training session; various cycles of health training. Methodological recommendations are given for building a system of health 
and fitness training for mature individuals.  

Keywords: mature individuals, health and fitness training, structure of a health session, thematic blocks of a health 
session, cycles of health training, general health tasks, conditioning tasks, rehabilitation tasks, preventive tasks, sports tasks. 
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